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Verslag vergadering ASD woensdag  22 oktober 2024 
 

Vergaderruimte:  Vergaderzaal 011 Gemeentehuis 

-------------------------------------------------------------------------------------------- 

Notulen:  Wim van Zwieten  
Voorzitter: Jaap Overbeek 
Afwezig: Met kennisgeving afwezig : Evelien Moors, Linda Olman en Gerard Mollers 
Gasten:  Lisette Schraag ; Beleidsmedewerker Zorg & Welzijn Afdeling Sociale  

                    Samenleving/ Team Samenleving gemeente Amstelveen/Aalsmeer  

 
0.   Welkom en afscheid  
De voorzitter heet de aanwezigen welkom en geeft direct het woord aan Ashna Vishnudatt, die de 
vergadering mededeelt dat hij zijn werkzaamheden voor de ASD in combinatie met zijn drukke baan en 
de privé situatie niet langer kan uitvoeren en daarom per direct zijn functie vacant stelt. Hij bedankt 
het bestuur en de werkgroep jeugd voor de plezierige samenwerking en verlaat onder dankzegging 
door de voorzitter voor zijn inbreng de vergadering  
 
1.   Vaststellen agenda   
De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 
 
2.   Concept Diversiteit en Inclusie  

Namens de gemeente komen mevrouw Lisette Schraag en de heer Marius Valkenet een toelichting 

geven op deze concept notitie. Vanuit de werkgroep Wmo hadden zij schriftelijk op- en aanmerkingen 

ontvangen op het stuk, waarvan aangegeven wordt dat ze zeer waardevol waren om verder mee te 

nemen in de definitieve notitie. 

Vragen van uit de vergadering: op welke wijze wordt b.v. het onderhoud aan de wegen en stoepen 

gepland? Antwoord: Op basis van een meerjaren onderhoudsplan, op basis van meldingen via de 

website van de gemeente (fixi) en/of het meldpunt toegankelijkheid. 

Vraag: waarom heeft de gemeente geen eigen stratenmakers in dienst, zoals de gemeente 

Amstelveen? Antwoord: op basis van een kostenvergelijking tussen enerzijds het in dienst hebben en 

anderzijds de uitbesteding van deze werkzaamheden. Bleek dat de laatste optie het meest voordelig is. 

 

In de presentatie (YouTube filmpje dat getoond wordt) staat:  ,,Wist u dat? 30% van de Nederlandse 

bevolking een beperking heeft (3 miljoen mensen) en dat het doel is om hen zoveel mogelijk te laten 

deelnemen in de samenleving.’’ 

De nu opgestelde notitie voldoet aan de eisen om aan te sluiten bij het VN verdrag. 

Binnen het gemeentelijke apparaat wordt kritisch gekeken naar alle inclusiezaken waar onder 

toegankelijkheid, omgangsvormen, taalgebruik in berichten e.d. In feite een bewustwording bij de 

ambtenaren wat verder doorgezet moet worden naar de inwoners. 

Onder dankzegging door de voorzitter verlaten Lisette en Marius hierna de vergadering. 

 

3.  Woonzorgwelzijnvisie / concept opgesteld door Companen 

Teleurstellend stelt de voorzitter dat ondanks de toezegging van  Bram Groenland, de definitieve 

versie nog steeds niet beschikbaar is gesteld. Uit de telefonische overleggen met dhr. Boers kwam naar 
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voren dat de ASD een advies moet geven. Op 13 november vergadert de WMO werkgroep bij de 

voorzitter thuis om een advies op te stellen. Dick de Kuijer meldt dat veel van de adviezen van de 

zogenaamde koplopersgroep overgenomen zouden worden.  

 

Er leeft een gedachte om de koplopersgroep in stand te houden, zodat deze een controlerende functie 

krijgen op de uitvoering van de Woonzorgwelzijnvisie.  

Vraag vanuit de Adviesraad : ,, Is dit wel een taak voor de adviesraad?’’ 

Uit de discussie komt naar voren dat bepalend is wat de randvoorwaarden. Krijgt de Adviesraad 

doorzettingsmacht of mag de Adviesraad alleen een vingertje opsteken. (= voorkant) 

Als de ASD er niet in zit mag de ASD reageren op zaken (=achterkant). 

Vooralsnog wordt afgewacht op wat e.e.a. werkelijk gaat worden.  

 

4.  Aanpassing Verordening Jeugdhulp   

Marije Klaassen doet verslag van de bijeenkomst waarin vanuit de werkgroep over de aanpassing van 

de Verordening Jeugd adviezen zijn verstrekt. Wat in de gesprekken naar voren kwam, zal waar 

mogelijk meegenomen worden in de definitieve verordening. Opgemerkt wordt dat er meerder 

gesprekken gevoerd werden met partijen in Aalsmeer en Amstelveen.  Binnenkort wordt (op 5 

november) de verordening besproken in de werkgroep. 

          

5.  Uitvoeringsprogramma Werk & Inkomen 

Het voorgestelde overleg ging op het laatste moment door onvoorziene omstandigheden niet door en 

is verplaatst naar 24 oktober met mevrouw Jose de Jong. 

 

6.  Ingekomen en uitgaande stukken vanaf 4 september 2024  
(zie de convocatie van deze vergadering) worden voor kennisgeving aangekomen. 
Naar aanleiding van: 
Advies tekort aan huisartsen in Aalsmeer 
De voorzitter heeft contact gehad met dr. De Vries (artsenpraktijk in Aalsmeer-Oost) en hij deelde 
mede dat hij blij was met het advies vanuit de ASD. Zelf heeft hij al diverse keren aangegeven dat zijn 
praktijk te klein is en dat hij e.e.a. met de gemeente wilde bespreken. Hij heeft op al zijn verzoeken 
nooit een reactie ontvangen.         
                                                          
7. Mededelingen Dagelijks Bestuur      
- De heer Dreschler is afwezig, omdat hij in Overijssel verblijft. 
- Het is lastig om een verplichte statuten wijziging bij de notaris doorgevoerd te krijgen. De secretaris   
  probeert dit steeds te arrangeren, maar dat lukt maar niet. Hij gaat de notaris bellen.  
- Gesprek gevoerd met mevrouw de Man. Zij werkt voor twee dagen in de week voor de gemeente 
Aalsmeer en is bezig met het opstellen een beleidsnotitie over arbeidsmigranten. Hetgeen de ASD 
aangedragen heeft in 2022 wordt voor een groot gedeelte verwerkt in deze beleidsnotitie. 
                        
8.  Info uit de werkgroepen: 
a.   Werkgroep Jeugd                                         
Op 5 november overleg over de verordening jeugdhulp. 
Op 25 november een bezoek aan “De Westplas mavo” 
b.   Werkgroep Participatie 
Op 17 oktober gesprek gehad over veranderingen in de schulphulp verlening. Het gevoel bij het 
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voorgestelde beleid is voornamelijk positief. Bijzonder om te ervaren op welke wijze men inwoners 
hierbij op het goede financiële pad wil krijgen.  
20% van de cliënten van schuldhulpverlening  zijn kleine ondernemers (ZZP-ers).  Ook blijkt dat door 
pech mensen in de schuldhulp verlening terecht komen. Na een schuldensanering, die 18 maanden 
duurt, blijft de afdeling  zij nog een periode de cliënten volgen om te voorkomen dat zij weer niet in de 
schulden belanden.  
c.   Werkgroep Wmo 
Geen mededelingen 

        
9.  Verslag ASD 18 september2024 en besluitenlijst 
Wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
Naar aanleiding van: 
Tijdens de sessie met Petra van der Horst is gesproken over de communicatie met ambtenaren 
(communicatie van ambtenaren naar ASD).  
De voorzitter geeft aan dat hij daar waar nodig aandacht zal vragen bij de betreffende ambtenaar 
tijdens zijn afscheidsronde.  
 
De actielijst wordt besproken en de voorzitter verzoekt het bezien van de huidige Verordening 
Adviesraad hierin op te nemen.  
 
10. Volgende vergadering woensdag 20 november 2024      
 
11. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging van ieders inbreng. 
 
 
Komende vergaderingen  

Woensdag 20  november 2024  

Maandagavond 16 december  

 

 
     
Actielijst 

 
             

START 
DATUM 

 ONDERWERP EIND 
DATUM 

ACTIE 
DOOR 

20210610  Statuten aanpassen n.a.v. WBTR 2024 DB 

     

20240415  Introductie voor de ASD-website opstellen Oktober 2024 Helga 

     

20240514  Informeren of de gemeente beeld heeft van long 
covid patiënten  

Oktober 2024 DB 

     

20241022  Verordening ASD doornemen/toetsen of 
actualisering nodig is . 

December 2024 DB 


